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Päätös - Arja Simola toi terveiset Opiskeluhuollon ohjausryhmän työpajasta 
 - Kalle Larsson kertoi hyvinvointialueen yhteisöllisen asumisen     

tarpeista ja haasteista 
 - Kuultiin Yhdyspintaneuvottelukunnan ensimmäisen toimintavuoden    

kyselyn tulokset ja suunnitelmista vuodelle 2024 
 - Kuultiin Maakunnallisesta kulttuurinedistämisohjelmasta 
 - Kalle Larsson kertoi varautumisesta ja valmiudesta 
 
 
 Hyvinvointivaliokunta merkitsi esiin tuodut asiat tiedokseen. 
 
 
 


